

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/80

25 May 1976

Textiles Surveillance Body

DRAFT AGENDA FOR THE EIGHTH MEETING (1976)¹ OF THE TEXTILES SURVEILLANCE BODY

There will be a meeting of the Textiles Surveillance Body in the ILO Building, Room IX, R-2, on Monday, Tuesday and Wednesday, 31 May-2 June. The meeting will start at 10.0 a.m.

The following are the main subjects for discussion:

1. Approval of the draft report of the seventh meeting (TEX.SB/W/81).
2. Review of notifications
 - A. New notifications
 - (a) EEC/Colombia (TEX.SB/132)
Article 4 agreement: notified under Article 2:4
Phase-out programme: notified under Article 2:2(ii).
 - (b) Sweden/Japan - Article 4; joint submission by both parties (TEX.SB/133).
 - (c) US/Japan - amendment of Article 4 agreement; joint submission by both parties (TEX.SB/134).
 - (d) EEC/Korea - Article 3:6 (TEX.SB/135).
 - B. Notifications before the TSB
 - (a) Present status of EEC bilateral agreements and phase-out programmes (for details see agenda of last meeting contained in TEX.SB/W/79, A(c) to (i)).
 - (b) Hong Kong/Canada (TEX.SB/123)
Problem relating to Annex B:1(a) of the Arrangement.
 - (c) Import régime of Mexico (TEX.SB/102). The replies to the questions posed by the TSB in the course of its first review of the report received from Mexico are still awaited.
 - (d) Notification by Jamaica - Article 2:4 (TEX.SB/104). Communication to the TSB of any such decision as may be taken by the Jamaican Government as to the justification of existing restrictions under GATT.
 - (e) EEC/India: Article 4 agreement }
phase-out programme } TEX.SB/99
3. Preparation for the major review - information by the Chairman on the question raised at the last meeting concerning the possibility of providing trade statistics on products under restrictions.
4. Other business.

¹Thirty-ninth meeting.

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL

TEX.SB/W/80
25 mai 1976

Organe de surveillance des textiles

PROJET D'ORDRE DU JOUR DE LA HUITIEME REUNION (1976)¹ DE L'ORGANE DE SURVEILLANCE DES TEXTILES

L'organe de surveillance des textiles tiendra une réunion dans le bâtiment du BIT, salle IX, R-2, les lundi 31 mai, mardi 1er juin et mercredi 2 juin. L'ouverture de la réunion est fixée à 10 heures.

Les principales questions à examiner sont les suivantes:

1. Adoption du projet de rapport de la septième réunion (document TEX.SB/W/81).
2. Examen de notifications
 - A. Notifications nouvelles
 - a) CEE/Colombie (TEX.SB/132)
Accord au titre de l'article 4; notifié conformément à l'article 2:4
Programme d'élimination progressive; notifié conformément à l'article 2:2ii).
 - b) Suède/Japon - article 4; communication commune des deux parties (TEX.SB/133).
 - c) Etats-Unis/Japon - amendement de l'accord au titre de l'article 4; communication commune des deux parties (TEX.SB/134).
 - d) CEE/Corée - article 3:6 (TEX.SB/135).
 - B. Notifications en instance
 - a) Situation actuelle des accords bilatéraux et des programmes d'élimination progressive de la CEE (pour plus de détails, voir l'ordre du jour de la précédente réunion, reproduit dans le document TEX.SB/W/79, A c) à i)).
 - b) Hong-kong/Canada (TEX.SB/123)
Problème concernant l'annexe B:1 a) de l'Arrangement.
 - c) Régime d'importation du Mexique (TEX.SB/102). Les réponses aux questions que l'OST a posées au cours de son premier examen du rapport du Mexique n'ont pas encore été reçues.
 - d) Notification de la Jamaïque - article 2:4 (TEX.SB/104). Communication à l'OST de toute décision que le gouvernement jamaïcain pourrait prendre en ce qui concerne la justification des restrictions existantes aux termes de l'Accord général.
 - e) CEE/Inde: Accord au titre de l'article 4)
Programme d'élimination progressive) TEX.SB/99
3. Préparation de l'examen majeur - renseignements communiqués par le Président sur la question posée lors de la dernière réunion au sujet de la possibilité de fournir des statistiques commerciales sur les produits faisant l'objet de restrictions.
4. Autres questions.

¹Trente-neuvième réunion.